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第一任大使：裴坚章（1973.05—1979.04）

Ambassador Pei Jianzhang (May 1973-April 1979)
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第二任大使：秦力真（1979.12—1983.10）　

Ambassador Qin Lizhen (December 1979-October 1983)
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第三任大使：张龙海（1984.01—1987.08）

Ambassador Zhang Longhai (January 1984-August 1987)
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第四任大使：倪政健（1987.10—1991.10）

Ambassador Ni Zhengjian (October 1987-October 1991)
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第五任大使：李金华（1991.11—1995.03）

Ambassador Li Jinhua (November 1991-March 1995)
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第六任大使：黄桂芳（1995.05—1998.01）

Ambassador Huang Guifang (May 1995-Janurary 1998)
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第七任大使：陈文照（1998.02—2001.02）

Ambassador Chen Wenzhao (February 1998-February 2001)
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第八任大使：陈明明（2001.03—2005.12）

Ambassador Chen Mingming (March 2001-Demcember 2005)
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第九任大使：张援远（2006.02—2008.07）

Ambassador Zhang Yuanyuan (February 2006-July 2008)


第十任大使：张利民（2008.08—2010.08）
Ambassador Zhang Limin (August 2008-August 2010)
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第十一任大使：徐建国（2010.08—    ）

2010年9月30日，徐建国大使向萨蒂亚南德总督递交国书。

Ambassador Xu Jianguo (August 2010-          )

On 30 September 2010, Ambassador Xu Jianguo presented the Letter of Credentials to Sir Anand Satyanand, the Governor-General of New Zealand.
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2010年10月20日，徐建国大使与史密斯议长亲切交谈。
On 20 October 2010, Ambassador Xu Jianguo met with Dr The Rt Hon Lockwood Smith, Speaker of the House.

[image: image13.jpg]



2010年10月20日，徐建国大使拜会沙普尔斯部长。
On 20 October 2010, Ambassador Xu Jianguo met with Hon. Dr. Pita Sharples. 
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2010年11月24日，徐建国大使会见新西兰贸易部长格罗泽。
On 24 November 2010, Ambassador Xu Jianguo met with New Zealand Minister for Trade Hon. Tim Groser.
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2011年12月2日，中国驻克赖斯特彻奇总领馆举行开馆仪式。中国驻新西兰大使徐建国、中国驻克赖斯特彻奇总领馆首任总领事谭秀甜、新西兰外交贸易部副秘书长戴维·沃克、克赖斯特彻奇市长鲍勃·帕克和当地毛利部落酋长瑞基·陶出席并致辞。(新华社照片）

On 2 December 2011, The Consulate-General of the People’s Republic of China in Christchurch held its official opening ceremony. Christchurch local Maori Chief Riki Tau, Deputy Secretary of New Zealand Ministry of Foreign Affairs and Trade David Walker, Christchurch Mayor Bob Parker, Chinese ambassador to New Zealand Xu Jianguo and Chinese Consul-General in Christchurch Tan Xiutian (from left to right) attended the ceremony  (Xinhua Photo)
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2012年2月3日，徐建国大使与约翰·基总理在《中国战略报告》发布仪式上握手交谈。
On 3 February 2012, Chinese Ambassador Xu Jianguo and New Zealand Prime Minister John Key attended the launching ceremony of New Zealand Inc China Strategy in Auckland 
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2012年3月21日，徐建国大使与工党领袖希勒及工党外交事务发言人戈夫亲切交谈。
On 21 March 2012, Ambassador Xu Jianguo talked with Leader of the Labour Party David Shearer and Spokesperson on Foreign Affairs & Trade Hon. Phil Goff.
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2012年9月5日，徐建国大使与工党外交事务发言人戈夫出席在议会大厦举行的纪念新中建交40周年研讨会。
On 5 September 2012, Ambassador Xu Jianguo and Hon. Phil Goff attended the China Symposium on 40 years of New Zealand China Relations at Legislative Council Chamber in parliament Buildings, Wellington.
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